

F I P C O

FILLING & PACKING MATERIALS MFG. CO.

A Saudi Stock Company

Paid-up Capital : SR. 115,000,000



فيكو

شركة تصنيع مواد التعبئة والتغليف

شركة مساهمة سعودية

رأس المال المدفوع : ١١٥,٠٠٠,٠٠٠ ريال

Meeting agenda of the 11 th Extraordinary General Assembly (Items for voting)	جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية الحادية عشرة (البندود التي سيتم التصويت عليها)
<p>EXPLANATION</p> <p>1- Vote on the amendment of the Company's Bylaws in accordance with the new Companies Law. (attached).</p> <p>2-Vote on the amendment of Article (2) of the company's bylaws relating to (Company Name). (attached).</p> <p>3-Vote on the amendment of Article (3) of the company's bylaws relating to (The objectives of the company). (attached).</p> <p>4- Voting on transferring the balance of the statutory reserve amounting to SAR (17,388,320) as shown in the Financial Statements for the year ended 31 December 2022 to the retained earnings.</p>	<p>1- التصويت على تعديل مواد النظام الأساسي للشركة بما يتوافق مع نظام الشركات الجديد (مرفق).</p> <p>2- التصويت على تعديل المادة (2) من نظام الشركة الأساس المتعلقة ب(اسم الشركة). (مرفق).</p> <p>3- التصويت على تعديل المادة (3) من نظام الشركة الأساس المتعلقة ب(أغراض الشركة). (مرفق).</p> <p>4- التصويت على تحويل الاحتياطي النظامي البالغ قيمته (17,388,320) ريال سعودي كما في القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022م إلى الأرباح المبقاة.</p>

